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Abstract (en)
[origin: ES8703061A1] Projection television display tube comprising an evacuated envelope having a display window provided on its inside with
a display screen, a transparent second window which is disposed in front of said display window on its outside, and a transparent coolant flowing
through the space between the display window and the second window, said coolant conveying the heat taken up at the display window through a
cooling member to the atmosphere. The coolant is also in thermally conducting contact with a latent heat accumulator, so that an effective cooling is
obtained even at peak loads of more than 40 W, and without external pipes.

Abstract (de)
Projektionsfernsehbildröhre mit einer evakuierten Hülle mit einem Bildfenster, das an der Innenseite mit einem Bildschirm versehen ist und vor dem
auf der Außenseite ein lichtdurchlässiges zweites Fenster angeordnet ist, wobei durch den Raum zwischen Bildfenster und dem zweiten Fenster
eine lichtdurchlässige Kühlflüssigkeit strömt, die die am Bildfenster aufgenommene Wärme über einen Kühlkörper an die Umgebung abgibt. Wenn in
einer derartigen Projektionsfernsehbildröhre die Kühlflüssigkeit außerdem in wärmeleitender Berührung mit einem Latentwärmespeicher steht, wird
eine wirksame Kühlung auch bei Spitzenbelastungen von mehr als 40 W ohne äußere Rohre erhalten.
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